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In Memoriam  
 

             Lia Zwemer-de Keuning   
 

Op 11 april 2020 overleed onze secretaris Lia Zwemer. Zij is op 17 april 
begraven in Nieuwland, het dorp waar haar wieg stond op 10 september 1956. 

Lia maakte sinds 16 maart 2004 deel uit van het bestuur van onze vereniging en 
behartigde met grote inzet de belangen van onze dorpsgemeenschap  

Wij gedenken haar met diep respect. Ons medeleven gaat uit naar Jan en zijn 
familie.  

 
Bestuur Dorpsvereniging Nieuw- en Sint Joosland 

  
Krina de Visser                 Wim Staat 

 voorzitter                        waarnemend secretaris 
 

 
 

Lia ontving op zaterdag 4 september 2010 uit handen van burgemeester Koos 
Schouwenaar een geschenk bij de opening van het vernieuwde dorpshuis als een 

van de bedenkers van de naam Durps uus op d'n oek. 

 
 



Van de bestuurstafel 
 
Op 2 juni gebeurde er een wonder op  Nieuwland. Je kon er niks van 
lezen in de krant en het haalde evenmin radio en televisie. Het 
nieuws was namelijk dat er niks was te zien aan Achter de Kerk. De 
plek waar sinds 1824 Pinksterdrie in ere wordt gehouden door de 
oudste ringrijdersvereniging van Nederland. Ik zet er dat laatste bij 
omdat er in het noorden van Duitsland ook op naar de ring wordt 
gereden. Mogelijk dat Pinksterdrie in de Tweede Wereldoorlog ook 
diverse malen is afgelast, maar dan nog blijft het uitzonderlijk dat het 
geluid van het hoefgetrappel uitbleef op deze dag.  
 
Het coronavirus is dus zo sterk dat zelfs deze traditie van bijna twee 
eeuwen er aan moest geloven.  Maar ook voor de rest van het sociale 
leven heeft het grote gevolgen. De kerkklok  luidde door de week als 
teken van troost, maar de deuren bleven ’s zondags voor het eerst 
sinds 1650 voor langere tijd gesloten. Er werd niet gevoetbald, geen 
muziek van Onda gehoord, er waren geen voorstellingen in De 
Wegwijzer en de normale festiviteiten voor de geslaagden in het 
onderwijs bleven uit. De plannen voor het dorpsfeest kwamen 
evenmin tot uitvoering. De opsomming is niet volledig, maar geeft 
wel aan dat de gevolgen groot zijn. Dat geldt ook op economisch 
gebied. Velen raakte geheel of deels zonder werk. Hoeveel ontslagen 
zullen er nog volgen? Wat betekent de crisis voor de jongeren? Hoe 
komen ze aan een huis wanneer ze werken met een flexcontract? 
 
Droogte  
De droogte van de afgelopen maanden vormt een probleem voor de 
akkerbouwers en fruittelers, zo konden we ook waarnemen in onze 
eigen omgeving waarnemen. Gelukkige regent het flink op het 
moment dat deze regels op het papier druppelen, maar er wordt 
gehoopt op meer. Via het nieuws valt te vernemen dat overheid, 
landbouworganisaties en andere partners serieus proberen om 
structurele oplossingen te vinden voor deze problemen. Niet alleen 
wat de watervoorziening betreft, maar ook de gewassenkeuze. 
Het bestuur hield zich in verband met de droogte bezig met het 
openbaar groen.  



Zo werd actie ondernomen voor de leefkuil en de bomen aan de 
Weizichtweg. Een punt van aandacht is ook het bijna dichtgegroeide 
pad naar de afvalcontainer bij de Roode Leeuw.  
 
Van slot 
Intussen gaat de samenleving stapsgewijs van slot. Terwijl dit stukje 
tot stand komt wordt reikhalzend uitgekeken naar ruimere 
mogelijkheden om de sinds maart opgesloten zittende geliefden te 
bezoeken in verpleeghuizen en instellingen voor de  geestelijke 
gezondheidszorg.  
 

Hartelijk welkom 
Vanaf deze plaats een hartelijke welkom aan Firas Yazbeck, die aan 
de Veerstraat 4, begon met  fysioforces. Het bestuur wenst je succes 
toe met deze praktijk voor fysiotherapie. Het is fijn dat er weer een 
bestemming is gevonden voor dit pand.  
 

60 km op de Langeweg 
Waterschap Scheldestromen zal ons verzoek om op de Langeweg een 
maximumsnelheid van 60 km/h in te voeren dit jaar niet uitvoeren. 
Het budget voor dit soort karweien is namelijk op. Het bestuur heeft 
zich gesteld achter de actie van de aanwonenden die allemaal hun 
handtekening hebben gezet onder het verzoek een eind te maken 
aan het soms zeer harde rijden langs hun woningen. Het bestuur zal 
er op aandringen dat van uitstel geen afstel komt en dat de snelheid 
volgend jaar alsnog wordt verlaagd. 
 

Trekdijk 
Coronacrisis of niet, de Werkgroep Trekdijk bleef zich de afgelopen 
maanden inspannen om een voor ons zo goed mogelijk resultaat te 
bereiken. Daaronder was het huis-aan-huis verspreiden van een 
enquête. Elders in deze krant meer hierover. 
 

WhatsApp 
Nu zich voldoende mensen hebben aangemeld kan de WhatsApp van 
de grond komen. De bordjes voor deze vorm van buurtpreventie 
worden aangebracht, of hangen er al wanneer deze krant verschijnt. 
  



Vergaderingen 
Voor het eerst sinds maanden kwam het bestuur begin juni weer 
bijeen. We namen daarbij de 1,5 meter afstandsregel in acht. De 
coronacrisis leidde tot het afgelasten van de ledenvergadering en de 
dorpstafel. Mogelijk kunnen wie in het najaar beleggen, maar dat is 
nog koffiedik kijken. 
 

 
 

In het bestuur ontstaat  een vacature.  In 2018 woonden er 685 
manen en 660 vrouwen op het dorp. In het bestuur is de 
samenstelling straks vijf mannen en één vrouw. Het zal u duidelijk 
zijn waar onze voorkeur naar uitgaat.   
Nieuwe dorpsmanager 
We maakte als bestuur kennis met Henk Huige. Hij is aangesteld als 
tijdelijk dorpsmanager en bedient ook Sint Laurens, Dauwendaele, 
Klarenbeek-Veersepoort, 't Zand/Stromenwijk/Rittenburg en Nieuw 
Middelburg. We spreken de hoop uit op een goede samenwerking die 
vruchtbaar is voor het welzijn van de Nieuwlanders.  
 

Het bestuur wenst iedereen, of u nu op vakantie gaat of niet,  een 
goede zomer toe en sterkte aan allen die de gevolgen voelen van de 
coronacrisis 
WPS 
  



Aanvragen financiële tegemoetkomingen 
Vanuit het bestuur van de Dorpsvereniging willen wij de 
verenigingen, stichtingen en andere organisaties in ons dorp wijzen 
op de mogelijkheid om een aanvraag te doen voor een financiële 
tegemoetkoming. 
 

Deze tegemoetkoming kan aangewend worden om aanschaffingen te 
doen of een activiteit te organiseren. 
 

Voor de voorwaarden en de spelregels inzake deze aanvraag kan de 
website van de Gemeente Middelburg geraadpleegd worden. 
 

De aanvraag zelf kan ingediend worden bij de penningmeester van 
de Dorpsvereniging. 
 

de Springplank 
We hopen in september weer te starten met de activiteiten zoals 
kaarten maken en bingo 
maar er is op dit moment nog niets van te zeggen voor wat betreft 
hoe en wat, alles hangt af van wat kan en mag.  
We hopen dan ook in de krant van sept. meer informatie te kunnen 
verstrekken. 
Krina de Visser 
 

Nieuws van de werkgroep Trekdijk 
Raad stemt in met exploitatieopzet adviesscenario Trekdijk 
Om te voorkomen dat er financieel moet worden afgeboekt, heeft de 
gemeenteraad in mei met grote meerderheid (21 voor, 8 tegen) 
ingestemd met een extra investering omdat het adviesscenario 
duurder uitpakt dan het oorspronkelijke plan. 
Hoewel wethouder Aalberts verzekerde dat eventuele adviezen van 
de werkgroep nog kunnen worden meegenomen, wilden de 
raadsleden van GroenLinks, D66, SP en fractie Onderdijk via een 
motie die adviezen eerst afwachten. Mede door de geruchten dat een 
logistiek bedrijf samen met de Zeeuwse Reinigingsdienst op de 
Trekdijk afval zou willen verwerken. Wethouder Aalberts zei hierover 
dat daarmee een verkeerd beeld wordt geschetst; 
afvalverwerkingsbedrijven zijn gelimiteerd door de maximaal 
toegestane milieucategorie.  



Geen duidelijke ontkenning, dus gerustgesteld zijn we allerminst.   

We hebben al eerder onze vrees over afvalverwerking kenbaar 

gemaakt. Het ligt bovendien voor de hand dat de inwoners 

uiteindelijk door een hogere afvalstoffenheffing de rekening krijgen 

gepresenteerd. 

 

Bewonersenquête  
Afhankelijk van de resultaten van de bewonersenquête bekijkt de 
werkgroep welke adviezen op voldoende draagvlak mogen rekenen 
en haalbaar lijken. Het is mogelijk dat het adviesscenario dan in 
september alsnog wordt aangepast. Voor de totaaluitslag zie het 
aparte artikel.  
 
Archeologisch onderzoek 
Door graven van proefsleuven is in mei archeologisch 
vervolgonderzoek gedaan. Hierbij zijn 2 middeleeuwse vindplaatsen 
gevonden, waar waarschijnlijk nog opgravingen zullen plaatsvinden. 
Of het  consequenties heeft voor de plannen van de gemeente met 
de Trekdijk is ons nog niet bekend.    
Hans van Hal 
Namens de werkgroep Trekdijk 
Meer informatie, zie  www.trekdijk.nl  
 

 

http://www.trekdijk.nl/


De enquête. 

Wij willen u allereerst allen hartelijk dank zeggen voor de genomen 
moeite. De response is boven verwachting hoog. Maar liefst 52 % 
van u heeft gereageerd. Wilt u als nog reageren, doe het dan, ook 
uw mening telt en kan nog in de definitieve uitslag worden verwerkt. 
De (voorlopige) cijfers werden verwerkt, maar de opmerkingen zoals 
die door verschillende van u werden vermeldt moeten nog in een 
overzicht worden verwerkt. 
De eerlijkheid gebied om tevens te vermelden dat niet alle vragen 
duidelijk werden voorgelegd. Zo werd er gevraagd of men “geen” 
werkzoekende  kent. Dat was verwarrend. Hiervoor onze 
welgemeende excuses.  Maar voor het overgrote deel toont de 
enquête aan dat zowel de dorpsvereniging als de werkgroep een juist 
beeld heeft van wat er onder u leeft.  
De voorlopige uitslagen op rij: 

Onderwerp Ja Nee 
Geen 
M. 

1- Scenario v/d werkgroep. 88% 7% 4% 

2- Aanwas v/h dorp. 81% 13% 6% 

3- Sportvelden/verenigingsleven  in 
ogenschouw nemen. 

67% 21% 12% 

4- Werkzoekenden. 57% 35% 8% 

5- Verblijf met uitzondering AZC. 58% 35% 7% 

6- Artsenpraktijk behouden. 95% 2% 3% 

7- Onveilige verkeerssituaties. 72% 21% 7% 

8- Logistiek bedrijvigheid elders. 79% 13% 7% 

9- Overlast vanuit uw omgeving. 38% 55% 8% 

10 CO2 reductie via energie, zoetwater, 
bomen etc. 

64% 14% 22% 

11 Deelname in een energiecollectief. 41% 43% 16% 
 

Het komt ons ongeloofwaardig voor dat dit beeld niet ook al lange 
tijd bekend is bij de gemeente. Daarvoor was mw. v Iwaarden te 
nauw betrokken bij ons dorp. Maar dat men een andere agenda heeft 
is sinds kort aan het licht gekomen. Zoals blijkt uit de toelichting op 
de raadsvergadering van 28 mei j.l. door dhr. Hans v Hal. 



Wat ons verder opviel was dat met name de realisatie van een CO2 

neutrale samenleving nog vele vragen oproept onder u. Maar dat 

mag geen verbazing wekken. 

Wij gaan op basis van onze bevindingen opnieuw aan tafel met de 
gemeente. En hopen dat de gemeente tot inkeer komt. Het gaat 
tenslotte om het belang van de inwoners van deze stad. 
 

Nieuws van de kerk 
Bij de totstandkoming van dit blad buigt de kerkenraad zich over de 
mogelijkheden om de kerkdiensten te hervatten. Dat is een hele klus 
bij het moeten in acht nemen van de afstandsregel. De afgelopen tijd 
zijn er diensten en avondgebeden uitgezonden via youtube. Deze zijn 
te zien via onze website www.pknr.nl  
Hoe het verder zal verlopen wordt gecommuniceerd via de website, 
het kerkblad en nieuwsbrieven. De laatste worden verspreid sinds het 
ontstaan van de coronacrisis.  WPS 
 
 
Beste Nieuwlanders (en alle mensen die dit lezen)  
 
Het bestuur en wij zijn blij u en jullie te kunnen meedelen dat de 
WABP borden besteld zijn, de gemeente zal deze borden zelf 
bevestigen. 

 
 

http://www.pknr.nl/


Er komen in ons dorp 3 WABP borden te hangen, op deze 
plaatsen:  

✓ Veerstraat  
✓ Langeweg ( Zichtbaar voor de bestuurders, lopers, en fietsers 

etc…)  
✓ Molendijk  

 

Zo hebben we bij alle in en uitgangen van ons dorp een WABP 
bord. Op deze manier hopen we mensen die vervelend willen doen, 
af te schrikken.  
Maar daar hebben we uiteraard uw en jouw oplettende hulp zeker bij 
nodig!  
Zoals u inmiddels al weet, zijn de (nu 47)  deelnemers de ogen en de 
oren van de politie, en dus bent u hard nodig! Als u dus iets 
alarmerends ziet, belt u de politie, en zet het op de WABP app. Dan 
kunnen buurt bewoners ook mee signaleren, alarmeren, en reageren!   
We zijn blij dat u en jullie al omzien naar elkaar, omdat er al 
regelmatig iets alarmerends op de app voorbij is gekomen, zoals 
losse stenen, of vandalisme in een tuin. Dank u wel daar voor. Blijf 
dit vooral doen!  
Heeft u nog vragen over de WABP, schroom niet om contact op te 
nemen op onderstaande telefoonnummers, dan kunnen wij  u uitleg 
geven, en proberen om uw vraag, of vragen te beantwoorden.  
 

U kunt  u nog steeds aanmelden bij: Wilco 06 23 58 28 00 ,  
Janet 06 25 36 21 50  

 

Groeten uit de Zeeburgstraat 15  
Wilco en Janet  

 
 
Foto’s omslag dorpskrant 
Voor deze krant heb ik een keuze gemaakt van wat er rond deze tijd 
te zien is rond het dorp, zoals jonge pony’s aan de Koedijk 
De familie gans langs het molenpaadje en buizerdjongen aan de 
Nieuwlandseweg. 
  



 
Huisartsenpraktijk J.C.Ponten 
 

De vorige dorpskrant kwam uit midden in een uiterst onzekere 
periode waarin de corona om zich heen sloeg. We staan er nu beter 
voor maar, zoals u weet, zijn de gevaren nog niet geweken. Het is 
een tijd die ik in de huisartsenpraktijk nog nooit eerder heb 
meegemaakt. Net als in de vorige krant wil ik opnieuw mijn grote 
dank uitspreken over de manier waarop u, als patiënt, er naar ons 
toe, mee om bent gegaan. 
 

Ik wil met 2 uiterste emoties beginnen in deze editie van de krant. 
Op 3 mei is de echtgenoot van Anneke, onze apothekersassistente, 
zeer plotseling overleden. Achter de schermen was hij voor de 
praktijk onze steun en toeverlaat voor alles wat met de computers en 
website te maken had. 
 

Hieronder richt Anneke enkele woorden tot u: 
-“Via deze weg wil ik iedereen bedanken voor de vele kaarten en 
bemoedigende woorden die ik heb ontvangen na het overlijden van 
mijn man. Dit was hartverwarmend. 
 

Ook het begrip dat in het begin de openingstijden van de apotheek 
wat beperkt waren maakte het voor mij makkelijker om weer te 
komen werken.”- 
 

Het  2e dat ik met u wil delen is dat wij op 4 mei er weer een 
kleinzoon bij hebben gekregen. Zoon Joep, die ons in de praktijk 2 
dagen per week helpt, heeft een 2e zoon gekregen met de naam 
Bastiaan. Alles is goed verlopen. 
 

Praktijk, algemeen 
Deze periode heeft wel geleid tot een aantal veranderingen in de 
praktijk: 
-Het vrije spreekuur, op maandagochtend is afgeschaft. In de huidige 
tijd is het essentieel dat wij weten of er sprake is van een mogelijk 
Covid gerelateerde klacht en zo nodig de juiste maatregelen kunnen 
treffen. Dit is met een inloopspreekuur onmogelijk.  
 



-De griepvaccinatie worden eind okt/begin nov. in het Dorpshuis 
gegeven. 
We gaan 2 prikmomenten organiseren. 
 

-Vanaf dit jaar gaan we ook vaccineren tegen de pneumococ 
(ernstige longontsteking). Iedere patiënt tussen de 70-79 komt 
hiervoor in aanmerking en krijgt, samen met de oproep voor de 
normale griep (influenza) en oproep voor deze extra vaccinatie. 
-Afspraken worden ruimer gepland zodat er niet meer dan 2 of 3 
mensen in de wachtkamer zitten. 
 

In zijn algemeenheid zult u merken dat de assistentes aan de 
telefoon steeds vragen zullen blijven stellen over klachten waarbij we 
liever eerst met u bellen of u vragen een mondkapje te dragen. 
 

Apotheek 
Inmiddels is de 2x per week-levering door de groothandel een feit( 
dinsdag en donderdag). 
 

Denkt u bijtijds aan het herhalen van u medicijnen want in het 
ongunstigste geval kan het 4 dagen duren voor we een nieuwe 
levering krijgen.  
Door eerder genoemde omstandigheden wordt het beheer van de 
website overgedragen aan een ander bedrijf. De website gaat er ook 
wat anders uitzien. Het formulier voor herhaalrecepten komt hiermee 
te vervallen. 
 

We verzoeken u om een account aan te maken voor het patiënten 
portaal. Dit portaal gaat later dit jaar toegang geven tot een deel van 
uw medisch dossier en u kunt het nu al gebruiken om medicatie (die 
voor herhaling in aanmerking komt) direct in uw medisch dossier te 
herhalen. 
Omdat de prikpost in het dorp nog steeds dicht was en we een 
geweldige achterstand hebben opgelopen bij de controles van bijv. 
hart- en vaatziekten is Anneke nu ook bloed gaan afnemen. Deze 
ruimte is ontstaan doordat wij  slechts 2 keer per week medicatie 
ontvangen en omdat dit alles reeds voorzien van patiënt etiket 
geleverd wordt.  
  



U kunt op afspraak dagelijks terecht van 9-9.30u.  
Het blijft mede hierom belangrijk om uw medicatie tijdig aan te 
vragen en niet te wachten tot het laatste moment! Tussendoor 
aanvragen van medicatie en deze direct meenemen is tijdrovend en 
gaat ten koste van andere werkzaamheden. 
 
We krijgen weleens de vraag of we bloed willen prikken dat door de 
specialist in het ziekenhuis is aangevraagd. Dat is geen probleem. U 
moet de uitslagen wel zelf meenemen naar het consult (digitaal of op 
papier).  
 

De uitslagen kunnen door de specialist niet zelf digitaal zien in zijn 
systeem omdat wij samenwerken met een laboratorium in 
Roosendaal. 
Tevens wil ik u vragen om zoveel mogelijk een geldig 06 nummer aan 
ons bekend te maken. Dit is erg handig bij de terugkoppeling van de 
afspraken die wij digitaal voor u maken in het ziekenhuis( 
specialistenbezoek) 
 

Praktijkondersteuners 
Na 1 juli zal Lianne van der Lint niet meer werken op vrijdag. Het 
afgelopen jaar is ze druk bezig om Sabine Traas in te werken. Lianne 
blijft nog op de maandag en dinsdag werken. 
 

Vakanties 
Vanaf deze zomer hebben we besloten om in vakanties van mij de 
praktijk niet meer te sluiten. We kunnen met de hulp van dokter 
Verdijk en Ponten Jr. de spreekuren zoveel mogelijk door laten gaan. 
Er zullen zeker wat momenten blijven waarop we nog wat hulp 
vragen aan de praktijk “ de Getijdenmolen” in Middelburg (dr. v 
Vijven) 
De enige week dat we gesloten zullen zijn is de week rond Kerst 
In de volgende krant meld ik u de details. 
 

Ik wens u een goede en bovenal gezonde zomer toe 
 

J.C. Ponten  
  



 
       
Praktijk fysiotherapie 
 

     Mijn naam is Firas Yazbeck, geboren in het jaar 1981. 
Ik ben getrouwd een trotse vader van twee zoons. 
 
Ik heb diverse cursussen in Nederland en het buitenland gevolgd. Zo 
ben ik aangesloten bij het schouder netwerk zeeland (SNZ) en werk 
als fysiotherapeut samen met de arts van het Nederlandse team voor 
powerlifters. 
 
Ik heb opleiding osteopathische manipulaties en weke delen 
technieken afgerond in Antwerpen en dry needling in Nederland. 
 
Mijn praktijk FysioForces is gevestigd in Veerstraat 4 Nieuw en Sint 
Joosland. U bent van harte welkom! 
 
Voor meer informatie kunt u naar mijn website gaan: 
www.fysioforces.com 
 

 

http://www.fysioforces.com/


De bibliobussen rijden weer vanaf 2 juni! 
 
De bibliobussen gaan weer hun normale routes rijden vanaf dinsdag 
2 juni. Leden zijn op vertoon van de bibliotheekpas van harte welkom 
om materialen te lenen en terug te brengen. Uiteraard nemen we 
maatregelen om de veiligheid van bezoekers en medewerkers te 
waarborgen. 
 

Natuurlijk zijn onze andere diensten ook weer beschikbaar, zoals OV-
service en postzegelverkoop en de geldautomaat in de 
Biblioservicebus. 
 

Wij volgen nauwkeurig de adviezen van het RIVM op. Ingeleverde 

materialen houden wij 36 uur in quarantaine zoals RIVM ons 

voorschrijft. 

 

 Spelregels 
 

• Materiaal inleveren in de blauwe kratten naast de ingang van de bus. 

• Neem je bibliotheekpas mee en laat deze zien aan de medewerker van 

de bus. 

• Kom alleen of maximaal met 1 andere persoon uit je gezin naar de 
Bibliobus. 

• Laat familie of bekenden je materialen meenemen als je zelf liever niet 

uit huis gaat. 

• Kinderen t/m 12 jaar hebben alleen toegang onder begeleiding van een 
meerderjarig gezinslid. 

• Ouderen en mensen die slecht ter been zijn, krijgen voorrang. 

• Houd 1,5 meter afstand, zowel in als buiten de Bibliobus. 

• Vanwege de kleine ruimte adviseren wij een mondkapje te gebruiken. 

• Er mogen maximaal 2 klanten binnen zijn, wacht a.u.b. buiten op 1,5 

meter afstand van elkaar wanneer dit het geval is. 

• Reserveer je materialen bij voorkeur vooraf via de website www.dezb.nl 

• Je hoeft dan alleen je reservering op te halen bij de Bibliobus. 

• Pak geen boeken uit de kasten, behalve als je die gaat lenen 

• Boeken kunnen op de bibliotheekpas gezet worden bij de zelfscan balie. 

• Kom niet naar de bibliobus als je verkouden bent of griepklachten hebt. 

• Schud geen handen. 

• Volg altijd de aanwijzingen van het personeel op. 
  

http://www.dezb.nl/


Yvi Dekker 
 
Hoi, ik ben Ivy Dekker, ik woon in de Veerstraat en heb al heel lang 
een enorme liefde voor sneakers. 
 

 
  
Ruim een jaar geleden heb ik voor mijn verjaardag een starterskit 
gekregen om mijn eigen schoenen te gaan customiseren. Dit houdt in 
dat ik een standaardschoen met mijn kwasten en verf verbouw tot 
een persoonlijke en unieke schoen. Na een tijdje oefenen besloot ik 
om een Instagram pagina te starten om mijn ontwerpen te delen. 
  
Een klein jaartje later had mijn broer een website gemaakt en al snel 
kreeg ik behoorlijk wat aanvragen. 
  
Toen heb ik besloten om mezelf in te schrijven bij de KvK. Vanaf dat 
moment was Ivy Customs een feit! 
  
  



Kort daarna heeft The Athlete’s Foot in Middelburg samen met mij 
een 0118 schoen 
uitgebracht met 
de skyline van 
Middelburg erop, 
deze heeft een 
prachtig plekje in 
de winkel 
gekregen. Hoe 
gaaf!  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ook “Wij zijn de stad Middelburg” en de PZC hebben een leuk artikel 
over Ivy Customs gepost. 
  
  



Het customizen doe ik in het tuinhuis in mijn achtertuin, waar ik in 
alle rust kan werken aan mijn ontwerpen. Inmiddels heb ik al ruim 50 
paar sneakers en slippers gecustomiseerd. Daarnaast ben ik ook aan 
het experimenteren met het customiseren van accessoires zoals 
sokken en armbandjes. 
 
 

 
 
Tussendoor ben ik ook druk bezig met een webshop, waar je uit 
diverse standaard ontwerpen kunt gaan kiezen. Deze zal in de zomer 
online komen. 
  
Ben je benieuwd naar mijn werk? Neem een kijkje op ivycustoms.nl 
of volg me op social media  
@Ivy Customs. 
 

AGENDA 
 

wegens de corona maatregels zijn er nog geen activiteiten te melden. 
Inleveren kopie volgende dorpskrant: 

Krant 4 maandag 31 aug  
Krant 5 maandag 26 okt 

  
 
 



O.N.D.A. –Nieuws 
Ook wij moesten noodgedwongen stoppen met repeteren in verband 
met de coronamaatregelen.   
Het laatste concert dat wij gaven, was de zevende Nacht van 
Nieuwland op 29 februari. Er werd een programma vol muziek, zang, 
show en entertainment voor een volle zaal gebracht. Ook hebben wij 
vrijdag 6 maart de rondgang voor de lampionoptocht muzikaal 
begeleid. 
 
Helaas ging het concert in samenwerking met dansschool van 
Eijkeren en het ballroompaar 
Stef en Lisa op zaterdag 18 april niet door. Wij hopen dit concert later 
wel te realiseren. Ditzelfde geldt voor de concerten op 26 juni (op de 
markt in Westkapelle) en 3 juli (zomerconcert Nieuwland). 
 
We hopen u snel weer te mogen ontmoeten tijdens onze activiteiten! 
Blijft u allen gezond! 
Met een muzikale groet,  
Marieke Knuijt  
 
 

 
 
 
 
 
ADVERTENTIE  
 
 
VAN GURP 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
Stukje SWM 


